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Algemeen 
Het afgelopen jaar heeft onze stichting zich wederom ingezet voor het behoud van het 
bijzondere karakter van onze gemeente en voor het behoud van ons cultureel erfgoed. Dit 
was vooral mogelijk door de inzet van een team van ca. dertig deskundigen die actief zijn als 
lid van een van onze commissies of als adviseur van onze stichting. 
Vanwege de corona situatie hebben activiteiten zoals de jaarvergadering, de excursies, de 
zomermarkt en de Open Monumentendagen  in 2020 helaas geen doorgang kunnen vinden. 
In januari organiseerden we nog wel een gezelligheidsbijeenkomst met alle adviseurs en 
commissieleden. Het ziet er helaas naar uit dat ook de voorjaarsvergadering die we planden 
op 20 april 2021 geen doorgang zal kunnen vinden. Mogelijk verplaatsen we die net als 
andere bijeenkomsten naar het najaar. 
Het jaar stond verder in het teken van de voorbereiding van de viering van 100 jaar Zeeweg 
in 2021. Het boek over de Zeeweg dat we gaan uitbrengen vorderde gestaag. Er werd actief 
naar sponsoring door derden gezocht. 
Bestuur 
Het bleek niet eenvoudig een opvolger te vinden voor onze secretaris Joan Lor. Zij was 
bereid tot na de zomer te blijven. Daarna nam Frank Verveld de secretaris functie op zich op 
ad interim basis. Voormalig wethouder Annemieke Schep werd als nieuw bestuurslid 
verwelkomd. Haar ervaring in de publieke sector is zeer welkom. Hein van Heiningen bleef 
naast administrateur ook penningmeester. Gezien de komende vervanging van reeds lang 
zittende bestuursleden zijn we op zoek naar verdere versterking.  
In het najaar overleed Jet van Voorst Vader. Zij was bestuurslid vanaf de oprichting in 1977 tot 
1982 en van 1987 tot 1993, met de redactie van ons tijdschrift in haar portefeuille. Samen met Jet 
Slagter vormde zij een strijdlustig duo. Wij zijn haar veel dank verschuldigd. 
Organisatie 
Mede vanwege de nieuwe omgevingswet en de daarin geregelde participatie zijn we bezig 
met het formeren van een commissie bouwaangelegenheden en ruimtelijke ordening ter 
ondersteuning van het vele werk op dat gebied. Ook willen we een commissie historisch 
erfgoed opzetten.  
In de ICT omgeving zijn we overgegaan op Outlook en Teams van Microsoft. Teams bewees 
al groot nut bij het vergaderen tijdens de lockdown. ICT’er Stefan Schuler helpt ons daarbij 
als vrijwilliger. 
Onze statuten zijn geactualiseerd. Er zijn geen cruciale wijzigingen noch in de doelstelling 
noch in de bestuursstructuur. 
Overleg met Gemeente 
Zowel met de fracties in de Raad als met leden van het College is overleg gevoerd. In 2021 
worden de partijprogramma’s geschreven voor de verkiezingen van 2022. We zullen ook 
daarover onze gezichtspunten tijdig naar voren brengen. 
Wij betreuren het zeer dat we in 2020 afscheid moesten nemen van de enige 
monumentenambtenaar in de gemeente. We hebben sterk aangedrongen op adequate 
vervanging. Intussen hebben we de heer Schaapman persoonlijk bedankt voor alles wat hij 
voor de gemeente betekend heeft en vooral voor de goede samenwerking met onze 
stichting.. 
 



Bouwaangelegenheden en ruimtelijke ordening 
Over het plan van de gemeente om op een deel van het cricketveld aan de Zomerzorgerlaan 
in Bloemendaal tijdelijke huisvesting te realiseren, hebben we een zienswijze ingediend bij 
Raad en College met een aantal cultuurhistorische overwegingen om daar van af te zien.  De 
gemeente heeft een locatie gevonden op het Blekersveld in Overveen waar wij geen 
bezwaar tegen hebben. 
We steunden het initiatief Pluktuin op het landje van van Riessen. 
We maakten bezwaar tegen de zeer beperkte groenvoorziening rond de nieuwe tennisbaan 
van WOC. Dit bezwaar werd afgewezen, maar het lijkt erop dat er toch een redelijke 
beplanting komt. 
De provincie gaat een omgevingsverordening vaststellen om het landschap te beschermen. 
Natuurmonumenten riep onze hulp in bij het opstellen van een zienswijze daarover. 
Er worden opnieuw plannen ontwikkeld voor de vervanging van de AH winkel in 
Bloemendaal. Wij volgen de ontwikkelingen. We zijn per se tegen het oprekken van het 
bestemmingsplan van 11 meter hoog (drie verdiepingen) naar 14 meter (vier verdiepingen).  
We dienden een zienswijze in over de bouw van een hotel op de kop van de Zeeweg. We 
vinden dat onvoldoende is gemotiveerd waarom gebruik is gemaakt van de mogelijkheden 
die het bestemmingsplan biedt om van de daarin gestelde  maximum maatvoering af te 
wijken en wij betreuren dat het ontwerp niet voldoet aan het beeldkwaliteit plan. Onze 
zienswijze hebben de gemeente helaas geen aanleiding gegeven het plan aan te passen. Wij 
hebben besloten hier niet tegen in beroep te gaan omdat hetgeen wij het liefst zouden 
willen, een ander, beter in de omgeving passend ontwerp, ons heel moeilijk afdwingbaar lijkt 
bij de Raad van State. 
Ook bij andere projecten zoals, het Reinwaterpark en Duinlust houden we de ontwikkelingen 
nauwgezet in de gaten. We maken daarbij onder meer gebruik van onze contacten en de 
nuttige site mijnoverheid.nl. 
Erfgoed 
Mede op ons verzoek is de gemeente bezig bouwwerken van na 1940 te inventariseren om 
te komen tot aanwijzing als gemeentelijke monument. Wij verwachten de aanwijzing van 
deze monumenten in 2021. 
We zorgden voor een geldelijke bijdrage aan de restauratie van het graf van Dr. Dirk Bakker 
bij de dorpskerk in Bloemendaal en hebben ook bijgedragen aan de restauratie van het graf 
van Mr, David E. Lioni op de Joodse begraafplaats. 
Projecten 
We maakten slechts beperkte voortgang met drie projecten: de herinrichting van het 
Stationsplein in Bloemendaal, de entree van het Nationaal Park Zuid-Kennemerland en de 
entree van de Dorpsstraat in Bloemendaal. 
We hebben onze medewerking toegezegd aan de ‘Stichting Tijdsparen’ die activiteiten in 
Bloemendaal zal organiseren rond de honderdste geboortedag van in 2021 Godfried 
Bomans. 
Groencommissie  
Deze commissie heeft in iedere dorpskern een lid. Martin Bunnik uit Bennebroek heeft zijn 
taken moeten neerleggen vanwege gezondheid Zijn plaats is ingenomen door Wiebe Helder. 
Met de gemeente is uitgebreid gesproken over het bomenkap-plan. Op ons verzoek zijn er 
diverse aanpassingen gemaakt. Alle kapvergunningen zijn nauwkeurig gevolgd en daar waar 
we dat nodig achtten, hebben wij bezwaar aangetekend. 



Biodiversiteit is staat momenteel volop in de belangstelling.  De gemeente werkt aan beleid 
en plannen hiervoor. Onze stichting is vertegenwoordigd in het overlegorgaan. We hebben 
uitgebreid commentaar geleverd op het conceptbeleidsplan. 
Tegen een aantal geplande bezuinigingen op de groenvoorzieningen hebben we met succes 
bezwaar gemaakt. 
Archiefcommissie 
Het archief is gehuisvest in de voormalige brandweerkazerne aan de Brouwerskolkweg 2 in 
Overveen en is normaliter ieder eerste dinsdagmiddag van de maand tussen 14.00 en 16.00 
uur voor donateurs opengesteld. Vanwege de Corona maatregelen was dat dit jaar slechts in 
een beperkt aantal maanden mogelijk. 
Het ordenen en inventariseren van het archief- en documentatiemateriaal is voortgezet. Er 
werden diverse verzoeken ontvangen voor historische informatie. De fotorubriek 
‘Zoekplaatje’ was weer een succes met veel enthousiaste reacties. 
De commissie werkt goed samen met het Noord Hollands Archief. Zo zijn alle afleveringen 
van ons tijdschrift in te zien en te doorzoeken op hun geavanceerde website. 
Tijdschrift 
De redactie is versterkt met Annet Koster. Zij is historica met bijzondere interesse voor de 
lokale geschiedenis en schreef eerder voor het tijdschrift. Het eerste nummer  van 2020 viel 
op de mat toen de eerste coronamaatregelen werden afgekondigd. De daarin 
aangekondigde voorjaarsbijeenkomst kon helaas niet plaatsvinden. In het zomernummer 
plaatsten wij het eerste artikel uit een reeks van Teun Schermerhorn over de ‘Blauwe 
Cahiers’ van Mej. Nierhoff. Deze geven een leuke inkijk op het dagelijkse leven in de 
gemeente aan het begin van de eeuw.  
In het laatste nummer was er aandacht voor het echtpaar Roland Holst en een artikel over 
de architect Muylaert die niet heel bekend is, maar wel veel woonhuizen in Bloemendaal 
heeft ontworpen . Wij ontvingen veel reacties van lezers die hun huis herkenden of een 
aanvulling hadden op de inventarisatie van Guido van Rijn. 
Website  
We proberen onze website zo actueel mogelijk te houden. Veel mensen bezoeken de 
website voor informatie over de monumenten, de ansichtkaarten en de boeken. Wijn nog 
steeds op zoek naar een webmaster. 
Financiën 
De stichting beschikt over een ruim vermogen, maar maakt zich zorgen over het langzaam 
teruglopende aantal donateurs. Eind 2020 bedroeg het aantal donateurs 1097. Door het 
wegvallen van activiteiten in 2020 missen wij extra wervingsmogelijkheden. Extra dankbaar 
is het bestuur voor de donateurs die een aanzienlijk bedrag schonken boven de al jaren gelijk 
gebleven minimum bijdrage. Dat minimum gaat overigens  geheel op aan de kosten van het 
tijdschrift. 
De statutaire kascommissie bestaande uit Jesse van Hal en  Paul Bossers heeft de 
jaarstukken over 2019 goedgekeurd. Zij zullen ook 2020 controleren. Er is een bescheiden 
positief saldo. Na goedkeuring worden de jaarstukken op de site gepubliceerd. 
Regionale samenwerking 
Onze stichting onderhoudt goede contacten met andere stichtingen en verenigingen in de 
regio meet een soortgelijke doelstelling. Eén van de projecten is de historische waarde van 
de Ringvaart van de Haarlemmermeer. In gezamenlijk overleg ook met de aanliggende 
gemeenten is een concept opgesteld van het beeldkwaliteit plan Ringvaart/Ringdijk. 
 


